



## مجمع شركات المناعي يعلن عن ربح إجمالي للنصف الأول قدره ٤٦٩ مليون ريال قطري عن إيرادات موحدة بلغت ٢,٦ مليار ريال قطري

قطر، ١٤ أغسطس ٢٠٢٣ م - أعلن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. (ورمزه في بورصة قطر MCCA) اليوم عن نتائجه للنصف الأول للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٣ م.

في النصف الأول من العام حققت الشركة إيرادات مجموعة بلغت ٢,٦ مليار ريال قطري ورباح إجمالي قدره ٤٦٩ مليون ريال قطري مما يمثل زيادة قدرها ٩% مقارنة بـ ٤٣١ مليون ريال قطري لنفس الفترة من العام الماضي وذلك من تحسن هوامش الربح الإجمالي.

وبلغ الربح قبل الفوائد والضريبة (EBIT) للفترة ١٦٥ مليون ريال قطري. و على أساس المقارنة بالمثل باستثناء الأرباح من العمليات المتوقفة، فإن ذلك يمثل زيادة قدرها ٨٤ مليون ريال قطري عن نفس الفترة من العام الماضي.

كما بلغ صافي الربح للفترة ٣٨ مليون ريال قطري بعد تكاليف التمويل البالغة ١٢٦ مليون ريال قطري والتي زادت على نحو كبير مقارنة بنفس الفترة من العام الماضي بسبب ارتفاع أسعار الفائدة البنكية.

ومع توقع زيادة النشاط الاقتصادي في أنحاء قطر في النصف الثاني من السنة، تظل أقسام التعامل بين المؤسسات في المجموعة على وجه التحديد في موقع جيد يمكنها من الاستفادة بنمو أكثر في الإيرادات وصافي الربح بالمقارنة مع العام الماضي.





## **MANNAI CORPORATION REPORTS FIRST HALF YEAR GROSS PROFIT OF QR 469 MILLION ON CONSOLIDATED REVENUE OF QR 2.6 BILLION**

**Qatar, 14<sup>th</sup> August, 2023** – Mannai Corporation QPSC (Qatar Exchange: MCCS), today announced its first half year results for the period ended 30<sup>th</sup> June 2023.

In the first half year, the company achieved Group Revenue of QR 2.6 Billion and Gross Profit of QR 469 Million, which represents a 9% increase compared to QR 431 Million for same period last year from improved Gross Profit margins.

Earnings before Interest and Taxes (EBIT) for the period were QR 165 Million. On a like-for-like basis, excluding profits from discontinued operations, this was an increase of QR 84 Million over the same period last year.

Net Profit for the period was QR 38 Million after Finance Costs of QR 126 Million, which increased significantly over the same period last year due to the increased bank interest rates.

With economic activity across Qatar expected to increase in the second half of the year, the Group's business-to-business divisions in particular remain well positioned to benefit with further growth in Revenue and Net Profit compared to the previous year.

